
Schriftelijke vragen aan het College over de speelplek aan de Klipperweg Diemen Noord 

Momenteel wordt gewerkt aan het wegenonderhoud en renovatie van de wijk Scheepskwartier. 
Onderdeel van de renovatie is de speelplek grenzend aan de Klipperweg. Een (stenen)    
voetbalveld maakt deel uit van de speelplek en wordt veel gebruikt door mensen (jong en oud) 
uit de buurt. De VVD ziet grote toegevoegde waarde van de speelplek en het voetbalveld. De 
indeling van de speelplek blijkt gewijzigd te zijn. Voorheen was het voetbal gecentreerd in het 
midden van de speelplek. Nu is het voetbalveld verplaatst naar de rand van de speelplek en 
komt daarmee dichter bij omliggende huizen. Met (extra) overlast van dien. Participatie van dit 
proces heeft in 2020 en/of 2021 digitaal plaatsgevonden in corona-tijden .  

Onze vragen. 

1. Waarom is er gekozen voor het verplaatsen van het voetbalveld naar de zijkant/hoek van 
de speelplek waardoor de afstand tot een aantal omliggende woningen wordt verkleind? 
Wat was in de oude situatie de minimale afstand tot omliggende woningen? En wat 
wordt de minimale afstand tot omliggende woningen in de nieuwe situatie? 

2. In hoeverre hanteert de gemeente normen c.q. regelgeving voor de minimale afstand van 
speelplekken, c.q. voetbalvelden zoals hier bedoeld, tot omliggende woningen? 

3. Was er in de oude situatie sprake van klachten m.b.t. de indeling van de speelplek? Zo 
ja, welke?    

4. Wat was de aanleiding voor een andere indeling van de speelplek? 
5. In hoeverre is er bij het ontwerp van de renovatie rekening gehouden met het feit dat een 

voetbalveld dichtbij woningen overlast veroorzaakt voor betreffende bewoners?  
6. Het participatietraject heeft plaatsgevonden tijdens de coronaperiode. De participatie 

was, op één enkele fysieke bijeenkomst na, geheel digitaal vorm gegeven, waardoor niet 
alle belanghebbende bewoners hebben kunnen deelgenomen. Er is geen enkele 
zienswijze binnengekomen m.b.t. de verplaatsing van het voetbalveld. In hoeverre is 
tijdens de participatie expliciet gesproken over de verplaatsing van het voetbalveld? 

7. Is het College bereid om in gesprek te gaan met bewoners van omliggende woningen, 
woningen die in de nieuwe situatie op heel korte afstand van het voetbalveld zijn 
gelegen? Zo nee, waarom niet? 

 

 


